
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Orkland Rådhus, Formannskapssalen 
Møtedato: 12.02.2025 Tid: 17.00-19.00 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Bitte Selnes    YHS 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Oda Rønnes Nygård   YKKO 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud   
 Laila Kirknes    Vara YKA 
 Svetlana Lisovska   Vara YST 
 Øystein Møkkelgård   Vara YKKO 
 Aina Hermanstad   Fylkesstyret 
 Tina Stenkløv    Fylkesstyret 
  
Forfall: Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Nina Øberg    Ungdomstillitsvalgt 
 Caroline Skogaker   Ungdomsutvalg 
 Andrea Ustad    Vara YHS 
Ikke møtt:  
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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

• «Idiotene på jobben». Per Henrik Stenstrøm hadde foredrag om hvordan 
livet på jobben kunne være. Han hadde mange gode eksempel på alle 
typer personligheter som er på en arbeidsplass. Det ble nesten fullt hus i 
kulturhuset. Fagforbundet hadde reservert 40 billetter som ble loddet ut 
til sine medlemmer. Det var 10 stykker som ikke møtte opp på foredraget. 

• 29. januar ble årsmøte gjennomført. Det var ikke så mange fremmøtte, ca. 
15 stykker. De frammøtte fikk servert kake og kaffe. Det ble feiret et lite 
jubileum. Det var 5 år i november siden Fagforbundet Orkland ble stiftet. 

• Leder i fagforeningen har møtt arbeidsgiver, og avtalt frikjøp. Årsmøte 
vedtok å utvide frikjøpet til leder til inntil 60%. Leder er også 
hovedtillitsvalgt ved sin arbeidsplass. Dette medfører en frikjøpsordning 
også fra arbeidsgiver. Det tas ut 40 % som leder og 20 % som 
hovedtillitsvalgt. Det ble også forhandlet om en utvidelse til 60 % etter 
hvert. 

• Ved valg av nye tillitsvalgte må det gis beskjed, så vedkommende får 
tilgang til KLAR. 

• Valg av hovedverneombud; Det kan velges enten et av verneombudene 
eller en annen arbeidstaker som har eller har hatt tillitsverv ved 
virksomheten, jf. Arbeidsmiljøloven § 6-1 (3). Ved virksomhet hvor en lokal 
fagforening organiserer flertallet av arbeidstakere, utpeker denne 
hovedverneombudet. Hovedverneombud og verneombud velges for to år. 

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Elisabeth Opphaug 

Bente Fagerli 

Nina Olsen 

 

  Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
__________________________________________________________________________ 
 
09/25  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 

Gjennomgang av protokoll fra forrige styremøte. 
 

  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 



 
  

 
10/25 Medlemsutvikling 
 Sammendrag: 

Månedlig utvikling av medlemstallene i de enkelte yrkesseksjonene.  
Tabellen viser medlemsutviklingen måned for måned i yrkesseksjonene.  
I Helse & sosial og Samferdsel & teknisk har det vært en liten økning i januar.  
 
Nøkkeltall per fagforening - januar.xlsx 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Nina Olsen 
Oda Rønnes Nygård 
Jan Arne Øberg 
Bente Fagerli 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orienteringen. 

__________________________________________________________________________ 
 
11/25  Ungdomsarbeidet 
  Sammendrag: 

Ungdomsutvalget. Ved årsmøte ble det valgt inn en ny leder for 
ungdomsutvalget. Valgkomiteen lyktes ikke å finne flere kandidater som 
medlemmer i utvalget. Styret kan foreta suppleringsvalg slik at 
ungdomsutvalget får flere medlemmer. Utvalget bør ha minimum tre 
medlemmer, leder og to styremedlemmer.   
Skal vi drive aktivt med verving, så er det viktig av vi gir ungdomsutvalget 
støtte og ressurser til å få drive den jobben. Vi har lærlinger og elever som 
ikke er organiserte, og det er viktig at disse får høre om hvilken rettighet de 
har som lærling, student eller elev.  

   
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Jan Arne Øberg 
         

https://fagforbundetorg.sharepoint.com/:x:/r/sites/313-FagforbundetOrkland-FraStyret/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BAC768E46-D10F-48E9-890A-ADD87CD977CB%7D&file=N%C3%B8kkeltall%20per%20fagforening%20-%20januar.xlsx&action=default&mobileredirect=true


 
  Forslag til vedtak: 

Yrkesseksjonslederne sjekker innenfor sine seksjoner om det er medlemmer 
under 30 år som kan være aktuelle som styremedlemmer i ungdomsutvalget. 
Kandidater meldes inn til styret i god tid før neste styremøte. Styret foretar et 
suppleringsvalg på neste styremøte.  
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 
12/25  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søknad om stipend.  

Søker om stipend til vider utdanning / kurs gjennom NKI. Har fått innvilget 
stipend sentralt på kr. 6679,- dette dekker 50% av utgiftene.  

Søker nå lokalt stipend. 

Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret innvilger stipend på kr. 3500,- til videreutdanning.   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Søknad om støtte til brannkonferansen   
Orkland Brann- og redning søker støtte til brannkonferansen 2025. 
konferansen er i regi av Fagforbundet. Det søkes om støtte til reise og 
opphold. Det er seks stykker som ønsker å delta på konferansen.  
Konferanse kostnader kr. 5970,- (6370,-)  
Reisekostnader fra kr. 2721,- (3427,-)  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 

Forslag til vedtak: 
Styret innvilger støtte på inntil kr. 8000,- pr deltaker. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 



 
Sak 3: 
Feiermesternes landsforening fyller 80 år i år, og det skal markers og feires 
under årets Miljø- og brannforebyggende konferansen som arrangeres v/ 
Quality Airport Hotel Gardemoen fra 26. mai til 27. mai.  
  
Vi håper på at fagforbundet kan sponse deltageravgiften for 11 
brannforebygger til denne konferansen. Dette utgjør 45 100,-. Resten betaler 
arbeidsgiver.  
  
Deltageravgift - medlem Feiermesternes landsforening (FLF)  
Inneholder:  
 - Konferanse, begge dager  
 - Lunsj, begge dager  
 - Deltageravgift  
4 100,-  (for 12 deltagere kommer dette seg på; 45 100,-)  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger støtte på kr. 4100,- pr deltaker. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: 
Særavtale arbeidstøy. Hva er kommer som innspill til ny avtale. Yrkesseksjon 
helse og sosial har ansvaret for ny avtale.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 
Bitte Selnes 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Yrkesseksjon helse og sosial holder styret informert om særavtalens fremdrift. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

13/25  Valg av LO-representanter til årsmøte 
  Sammendrag: 

Fagforbundet Orkland skal velge representanter til LO Orkland og omegn sitt 
årsmøte 2025. Fagforbundet Orkland har fire stemmer inn i årsmøte til LO 0. 
april kl. 18.00.  Kasserer og leder fra Fagforbundet Orkland sitter i styret til LO 



 
Orkland og omegn. Det må da velges to representanter i tillegg for å fylle opp 
vår stemmeberettigetsplasser. 
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 

  Forslag til vedtak: 
Styret velger to stykker som har stemmerett inn i årsmøte til LO Orkland og 
omegn. Foreslår styremedlem Bente Fagerli og pensjonisttillitsvalgt Britt 
Ingeborg Hansen. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 

 
14/25  Leder- / nestleder-utvikling 
  Sammendrag: 

Fagforbundet Trøndelag tilbyr ledere og nestledere i fagforeningene 
lederutvikling. Dette som et av flere tiltak vi setter i gang i en satsing på 
fagforeningene og organisasjonsutvikling.  

  
Lederutviklingen gjennomføres i samarbeid med Akademiet videreutdanning. 
Dette blir et utviklingsprogram der det legges opp til 3 samlinger med noe 
gruppearbeid og oppgaver mellom samlingene. Samlingene vil være basert på 
en kombinasjon mellom innledninger fra prosessleder og refleksjon i 
grupper.   

  
For å få fullt utbytte av lederutviklingen, bør den enkelte deltager dedikere 
seg til samtlige samlinger i utviklingsprogrammet. Etter endt 
utviklingsprogram, mottar deltagerne kursbevis.  

  
Økonomi: Fylkeskretsen dekker alle kurskostnader for fagforeningslederne. Vi 
tilbyr alle nestledere å delta mot en egenandel på kr. 9000,- (kr. 3000,- pr 
samling).  

   
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
 
  Forslag til vedtak: 

Leder står fritt for å delta eller ikke. Velger nestleder å delta på leder- / 
nestleder-utvikling så bevilger styret kr. 9000,- for deltagelse. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 

 
15/25  Brev fra Fagforbundet Orkland 
  Sammendrag: 

Fagforbundet Orkland vedtok i styresak 41/24.3 å sende brev til gruppeleder i 
alle politiske partier før budsjettbehandlingen i 2024. Fagforbundet hadde 
uttalelse om å redusere lønn til varaordfører. Det ble ikke tatt til 
etterfølgelse.   

  
Saken om varaordførers lønn ble igjen tatt opp i kommunestyremøte 28. 
januar 2025. Brevet fra Fagforbundet ble lest opp av pensjonistpartiet, med 
støtte fra alle partier i opposisjonen.   
 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
  Nina Olsen 
  Bente Fagerli 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret sender en takk til de politiske partier som støttet Fagforbundet Orkland 
sin uttalelse angående varaordfører sin lønn. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 
  
16/25  Retningslinjer for stipend og støtte 
  Sammendrag: 

Fagforbundet Orkland gir stipend og støtte til sine medlemmer som tar 
videreutdanning eller annen kompetanseøkning. Retningslinjene for stipend 
og støtte er tatt ut fra Fagforbundet sentralt. Fagforbundet Orkland skal en 
gang i året gå igjennom retningslinjene.  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 
Jan Arne Øberg 
Bitte Selnes 
Oda Rønnes Nygård 
Elisabeth Opphaug 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret går igjennom retningslinjer for støtte og stipend, slik at de er i tråd med 
sentrale rutiner. 

 
 



 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 
    
17/25  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
 
 
Ida Marie Erlandsen 
Referent 


